
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 7. listopadu 2024 
 
Přítomni: Barták, Forst, Gregor, Hladík, Hoksza, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Přítomen online: Koucký 
Host: Holubová (na bod 2) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (17. 10.) - bez připomínek. 
 
 2. Kol. Holubová prezentovala nové výsledky práce komise pro propagaci 

informatiky. 
 
 3. Vedoucí pracovišť by měli vyzvat kolegy doporučené kolegiem do panelů GAČR, 

aby podali své samonominace a o podaných nominacích informovat OGAP. 
 
 4. Kolegium schválilo podklady pro dělení odměn. Proděkan Sgall informoval o 

předpokládané výši odměn včetně navýšení fondu proděkana pro podporu 
komise pro propagaci informatiky. 

 
 5. Kolegium sekce doporučilo zahrnout do požadavků na investice SB úpravy 

kuchyňky ve 2. p. a instalaci dalších rámů na postery na chodbách. 
 
 6. Přišel požadavek na vybavení N207 pro konferenční účely. Kol. Forst připraví 

návrh. 
 
 7. Proděkan Sgall upozornil na termín pro řešení hospodářských a mzdových 

záležitostí na konci roku. Je to 13. 12., tedy dříve než obvykle. 
 
 8. Návrhy nehabilitovaných školitelů PhD. pro projednání VR je třeba podat do 

poloviny prosince, v návaznosti na tvorbu seznamu školitelů pro přijímací řízení. 
 
 10. Je třeba začít uvažovat o možných přednášejících nadcházející Matouškovské 

přednášky. Měla by být lingvistická nebo softwarová a přednášející by měl být 
„místní“. 

 
 11. Kol. Tůma přednesl problém (ne)uznávání bakalářských předmětů v Mgr. studiu. 

Bylo by asi vhodné ujasnit přístup fakulty k tomuto problému a ventilovat ho ke 
studentům. 

 
 12. Příští schůze kolegia bude 19. 12. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


